

**PEMETAAN MATLAMAT PENDIDIKAN INSTITUSI VS. OBJEKTIF PENDIDIKAN PROGRAM (PE0)
&
MATLAMAT PENDIDIKAN INSTITUSI VS. HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM (PLO)**

PROGRAM: SARJANA MUDA KERJA SOSIAL DENGAN KEPUJIAN

PTJ: PUSAT PENGAJIAN SAINS KEMASYARAKATAN

a) Pemetaan PEO - IEG

PEO	PENYATAAN PEO	PEMILIK <i>THINKER</i> (T)	SEIMBANG <i>BALANCED</i> (B)	KEUSAHAWANAN <i>ENTREPRENEURIAL</i> (E)	ARTIKULASI <i>ARTICULATE</i> (A)	HOLISTIK <i>HOLISTIC</i> (H)
		IEG1	IEG2	IEG3	IEG4	IEG5
PEO1	Memenuhi keperluan manusia untuk responsif terhadap pelbagai masalah sosial dalam konteks masyarakat penyayang.	✓	✓			
PEO2	Melahirkan graduan kerja sosial yang mempunyai motivasi, kecekapan, dan komitmen dalam praktis kerja sosial.	✓	✓			
PEO3	Memperluas dan meningkatkan pengetahuan pelajar sambil membekalkan pelajar dengan kemahiran untuk melakukan perkhidmatan sosial.					✓
PEO4	Menyediakan lulusan kerja sosial yang lebih terlatih dan profesional untuk memenuhi keperluan kerajaan, sektor kerajaan, industri dan swasta.			✓		✓
PEO5	Menawarkan kursus elektif dalam pelbagai bidang untuk mendorong praktis kerja sosial tertentu dan				✓	

	responsif terhadap perubahan sosial semasa dalam masyarakat.					
PEO6	Meningkatkan penyelidikan yang dapat memperluas pengetahuan kerja sosial dan membantu negara dalam menggubal dasar perkhidmatan sosial.		✓			

Pemetaan PLO - IEG

PLO	DOMAIN MQF 2.0 (2024)	HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM PROGRAM LEARNING OUTCOMES, PLO	ELEMEN IEG IEG ELEMENT	
PLO1	Pengetahuan dan Pemahaman	Mengusai bidang ilmu kerja sosial secara teoritikal dan praktikal.	IEG1	BERFIKIR (<i>THINKING</i>)
PLO2	Kemahiran Kognitif	Membentuk kemahiran berfikir secara saintifik dalam memberikan proses intervensi kerja sosial yang berkesan.	IEG1 IEG2	BERFIKIR (<i>THINKING</i>) SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO3	Kemahiran Praktikal	Mendemonstrasi kemahiran praktikal dan teknikal melalui pemikiran kritikal yang menjurus kepada penyelesaian masalah.	IEG1 IEG2	BERFIKIR (<i>THINKING</i>) SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO4	Kemahiran Interpersonal	Melaksanakan tugas secara berpasukan ke arah penyelesaian masalah.	IEG4	ARTIKULASI (<i>ARTICULATE</i>)
PLO5	Kemahiran Komunikasi	Mempamerkan pelbagai kemahiran berkomunikasi yang dipelajari dalam proses intervensi yang berkesan.	IEG4	ARTIKULASI (<i>ARTICULATE</i>)
PLO6	Kemahiran Digital	Mengaplikasikan penggunaan teknologi berkaitan bagi tujuan penyelidikan bidang kerja sosial.	IEG2	SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO7	Kemahiran Numerasi	Menganalisis data secara efisien bagi tujuan penyelidikan dan praktis bidang kerja sosial.	IEG1	BERFIKIR (<i>THINKING</i>)
PLO8	Kepimpinan, Autonomi dan Tanggungjawab	Mempamerkan ciri-ciri kepimpinan dalam melaksanakan proses intervensi kerja sosial dengan pelbagai kumpulan sasaran.	IEG5	HOLISTIK (<i>HOLISTIC</i>)
PLO9	Kemahiran Personal	Mengamalkan pelbagai kemahiran personal dalam pelaksanaan proses intervensi kerja sosial serta menyumbang ke arah pembelajaran sepanjang hayat.	IEG5	HOLISTIK (<i>HOLISTIC</i>)
PLO10	Kemahiran Keusahawanan	Mengorganisasi pelbagai sumber dalam melaksanakan aktiviti berbentuk keusahawanan ke arah peningkatan kefungsi sosial mengikut kumpulan sasaran.	IEG3	KEUSAHAWANAN (<i>ENTREPRENEURIAL</i>)
PLO11	Etika dan Profesionalisme	Mengamalkan etika dan nilai profesionalisme dalam pelaksanaan perkhidmatan kerja sosial dengan pelbagai kumpulan sasaran.	IEG2	SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)